
Czternasta sesja Rady Miejskiej odbyta w dniu 24 maja 2012 roku  

w Trzcińsku-Zdroju 

__________________________________________________________ 

 

P R O T O K Ó Ł Nr XIV/ 2012 

 

z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 

24 maja 2012 roku 

 

Miejsce obrad – sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-

Zdroju 

 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 13 

02
 

 

Czas zakończenia obrad - godz. 14
 35

 

 

Rada w składzie - 15 Radnych 

 

W obradach uczestniczyło – 10 Radnych 

Brak radnych: 

 

1. Wiesława Płotkowska 

2. Teresa Noga 

3. Alicja Kałużniak 

4. Grzegorz Wasiutyński 

 

co stanowi – 73,33% 
 

 

Obrady XIV sesji otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Antoni Śliwiński, który 

przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na 

sesji. Stwierdził quorum na podstawie listy 12 radnych obecnych.  

 
/ lista obecności stanowi załącznik Nr  1_ do niniejszego protokołu/. 

 

W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 

Trzcińsko – Zdrój, Burmistrz, skarbnik gminy, mieszkańcy miasta Radny Powiatowy pan Piotr 

Bugajski 

 

/lista obecności stanowi załącznik Nr  2 i 3_ do niniejszego protokołu/. 
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o godzinie 13
04

- przybyła Pani Magdalena Kopczyńska-Pacyk stan radnych na Sali  11 osób. 

 

Do punktu 1  Przyjęcie porządku obrad  
 

 

Przewodniczący obrad- Odczytał porządek obrad poddał pod głosowanie. 

 

- za- 11- głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdzam, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

 

Proponowany porządek obrad XIV sesji Rady Miejskiej: 

 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie przeprowadzonej kontroli. 
VI. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 

1. w sprawie zmiany programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie gminy Trzcińsko-Zdrój w 2012 
roku. (druk XIV/180/2012) 

2. w sprawie zbycia nieruchomości (druk XIV/181/2012) 
3. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części działki nr 

237/2 położonej w obrębie Rosnowo gmina Trzcińsko-Zdrój (druk XIV/182/2012)   
4. w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części działki nr 

93/20  położonej w obrębie nr 1 miasto Trzcińsko-Zdrój  (druk XIV/183/2012) 
5. w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na 2012r oraz zmian 

w uchwale NR XI/145/2011 Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 19 grudnia 
2011 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2012. 
(druk XIV/184/2012) 

6. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Trzcińsko-
Zdrój na lata 2012-2021(druk XIV/185/2012) 

7. w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego (druk XIV/186/2012) 
 

VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VIII. Wolne wnioski i informacje. 
IX. Zakończenie sesji. 
 
 

Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji.  
 

Przewodniczący obrad– poinformował, że protokół został podpisany przez radnych, którzy się z 

nim zapoznali i proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 

 

- za- 11- głosów 
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Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XIII sesji Rady Miejskiej został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Do punktu II. Informacja Burmistrza Gminy. 
Informacje przedstawił Burmistrz pan Zbigniew Kitlas– informacja stanowi załącznik Nr 4 do 

niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący obrad- czy są pytania? 

 

Radny pan  Marek Rutka-  czy droga Trzcińsko- Strzeszów nie została przejęta. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- droga nie została przejęta tylko mamy ją w użyczenie w 

celu realizacji inwestycji polegającej na budowie ścieżki pieszo-rowerowej. 

 

Zastępca Burmistrza pan  Józef Szott- ścieżka jest w zarządzaniu naszym ale nie jesteśmy 

właścicielem tej drogi Gmina wystąpiła o przekazanie i mamy na 10 lat zarządzanie tą drogą. 

Wszystko to co jest poza normalnym zarządzaniem musimy uzgadniać ze starostwem i oni 

również partycypują w kosztach. 

 

Radny pan  Marek Rutka-  wiem, że jeździł pan do sanepidu czy mam złego informatora w 

sprawie wody w Gogolicach. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-nikt nie jeździł w tej sprawie. 

 

Radny pan  Marek Rutka-  a czy znana jest panu ta sprawa tej wody w Gogolicach. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- tak jest to na takim etapie, że dostaliśmy analizę próbki 

wody i zawiadomiliśmy Nadleśnictwo Mieszkowie bo jest tam ta studnia zarzucona kamieniami 

nie ma jeszcze konkretnej decyzji. Bo tam jest tez teren Agencji Nieruchomości Rolnej. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

Przewodniczący Rady pan Antoni Śliwiński- odczytał informację o Ocenie Zasobów Pomocy 

Społecznej w Trzcińsku-Zdroju co stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu. Odczytał 

pismo z Rio w sprawie wykonania budżetu Gminy za 2011r. co stanowi załącznik Nr 6 do 

niniejszego protokołu. Odczytał pismo pani Pepel co stanowi załącznik  Nr 7 do niniejszego 

protokołu. Odczytał pismo z Zachodniopomorskiego Inspektoratu Ochrony Środowiska co stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. Oczytał  Rady miejskiej w Gryfinie w sprawie lokalizacji 

budowy elektrowni jądrowej które stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  Pism o z Pol-

Betonu co stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu. Poinformował również iż 

uczestniczył w targach Szkół w Gimnazjum w Góralicach  w dniu 13 kwietnia w sesji Rady 

powiatu oraz w Biegach na Orientację w Gogolicach w dniu 21 kwietnia. 

 

Radny pan  Marek Rutka-  chciałbym wrócić do pisma pana Łodziewskiego, który wskazał dla 

nas drogowskaz i instrukcje obsługi pana Kitlasa problem melioracji jest wałkowany od wielu lat i 

ciągle napotykamy na opór że rowy nie są nasze, nie jest to zadanie Gminy a to, ze nie mamy na to 
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pieniędzy a zeszłym roku mieliśmy i nic się nie dzieje. A były Burmistrz pan Łodziewski napisał 

pismo w imieniu mieszkańców do Inspektora Ochrony Środowiska i okazało się, że zanim wróciło 

pismo już było to robione nie dyskutujmy na komisjach czy sesjach rów jest czyszczony od ręki. 

 

Zastępca Burmistrza pan Józef Szott- mówi pan, że pan Łodziewski podsunął ten pomysł to 

dlaczego nie zrealizował tego przez 12 lat jak był Burmistrzem? Nikt nie podsuwał tego pomysłu 

wynikła taka sytuacja, że mieszkańcy Trzcińska zostali zalewani i niech pan nie mów, że pan 

Łodziewski wie jak rozważać problemy gminy. 

 

Radny pan Marek Rutka- prosiłem byśmy nie wchodzili w personalia. Pana Łodzewskiego 

ocenili jego wyborcy wy dzierżycie władzę od 6 lat i mogliście naprawić co było źle. 

 

Burmistrz Gminy pan Zbigniew Kitlas- pan Łodziewski nie napisał nazwiska tylko napisał 

Burmistrz może chodziło mu o niego. 

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

 

Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych. 

 
Radny pan Marek Rutka- na wczorajszej komisji zapytałem o stan placu zabaw w Babinie 

głównie chodzi mi o to, że dwa lata temu otrzymaliśmy od nadleśnictwa Różańsko pakiet żerdzi 

które miały być wykorzystane do ogrodzenia placu zabaw wówczas przewieziono że do zakładu 

komunalnego bo zostaną oczyszczone z kory i przygotowane do montażu. Wczoraj zapytałem o to 

i ponoć wszystko jest dokumentacja i to ogrodzenie jest zrobione i poprała go pani Buczkiewicz 

pojechałem tam wczoraj nie ma tam śladu po tym i mieszkańcy mówią, ze przez dwa lata nie było 

żadnego płotu. Chciałbym wiedzieć, czy te żerdzie jeszcze istnieją i kiedy to zostanie zrobione? Na 

jakim etapie jest budowa świetlicy w Piasecznie w budżecie mamy 15 tys. zł, jest to była, bo 

powinna być to dokumentacja i jeszcze raz chciałbym z wrócić się do Radnych byśmy zobowiązali 

pana Burmistrza by podjął Trud i zajął się sprawa działek Agencyjnych. Występuje problem 

działek agencyjnych są one nie koszone zaśmiecone są w centrum wsi i należy ich przywołać do 

porządku. Mamy regulamin porządku gdzie jest mowa, że właściciel działki odpowiada za działki. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- odpowiedzi udzielimy na piśmie. 

 

 

 

Do punktu V. Informacja Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej w sprawie 

przeprowadzonej kontroli. 
Informację przedstawił przewodniczący komisji rewizyjnej pana Krzysztof Skiba i stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Pytań nie zgłoszono. 
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Do punktu VI.1.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

gminy Trzcińsko-Zdrój w 2012 roku. (druk XIV/180/2012) 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, w sprawie 

zmiany programu zmieniamy tu pewien rzeczy a mianowicie wydzielamy pewną sumę na ten 

program i wskazujemy gospodarstwo do jakiego będziemy odstawiali zwierzęta. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Radny pan Marek Rutka- jest to właściwa uchwała ale proszę byśmy zobowiązali pana 

Burmistrza do stworzenia jak mamy działać w poszczególnych przypadkach u nas największym 

problemem są z wałęsającymi się psami, jak coś dzieje się rano to dzwonię do Urzędu a jak jest po 

południu to jest kłopot. Mamy umowę spisana z hyclem który jest z Polic i co wówczas należy 

zrobić.  

 

Przewodniczący obrad- do tej uchwały nie możemy tego dołączyć ale tak instrukcja będzie 

zrobiona. 

 

Przewodniczący obrad- poinformował o tym, że komisja Oświaty wyraziła pozytywną opinię w 

sprawie tej uchwały. Oczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIV/ 180/2012 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu VI.2. Podjęcie w sprawie zbycia nieruchomości (druk XIV/181/2012) 
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż mieszkania w budynku rotacyjnym mamy tam jeszcze trzy lokale do 

sprzedaży. 

 

 O godzinie 13
58

 –wyszedł radny pan Marek Rutka stan radnych na Sali 10. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 10– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIV/ 181/2012 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.3.  Podjęcie w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 

dzierżawy części działki nr 237/2 położonej w obrębie Rosnowo gmina 

Trzcińsko-Zdrój (druk XIV/182/2012)   
 

Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, w sprawie 

wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na kolejne trzy lata dla dotychczasowego 

dzierżawcy. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 10– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIV/ 182/2012 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 

 

o godzinie 14
01

 przyszedł radny pan Marek Rutka stan radnych na Sali 11 osób. 

 

 

Do punktu VI.4.  Podjęcie w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy 

dzierżawy części działki nr 93/20  położonej w obrębie nr 1 miasto Trzcińsko-

Zdrój  (druk XIV/183/2012) 

 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Józef Szott- jest to uchwała, w sprawie 

wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy na kolejne trzy lata dla dotychczasowego 

dzierżawcy. Pana Józefa Kluczenko. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 11– głosów 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

 

/Uchwała Nr XIV/ 183/2012 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu VI.5. Podjęcie w sprawie uchwalenia zmiany budżetu Gminy 

Trzcińsko-Zdrój na 2012r oraz zmian w uchwale NR XI/145/2011 Rady 

Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju z dnia 19 grudnia 2011 roku w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2012. (druk XIV/184/2012) 

 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- uchwała dotyczy 

zmiany dochodów i wydatków z związku z wprowadzeniem nowego zadania pewne zmiany 

wynikły również w związku z podpisaniem porozumienia z powiatem na wspólną inwestycję jaka 

jest wykonanie tej nakładki na drodze Trzcińsko-Strzeszów. Mammy również zmniejszenie 

dochodów własnych w związku ze zmniejszeniem planowanych kwot dochodów. Otrzymaliśmy 

również informację o metryczce na odpis za podatek dochodowy. Została również zmieniona 

subwencja ogólna, która ma nam rekompensować wzrost składki o 2%. Nastąpił też zwrot dotacji z 

tytułu wkładu własnego do stypendiów na rok 2009 oraz 2010. Po kontroli NIK mówi się o tym, że 

Gminy maja zapewnić 20% środków na dotowanie stypendiów. Również została podpisana umowa 

na aleje wokół murów jest to wspólny projekt zmniejszamy limity wydatków na rok 2012. Po 

zmianach dochodów i wydatków zmieni nam się deficyt budżetu. Zmiana w uchwale budżetowej 

wynika ze zmiany deficytu oraz kwoty kredytu. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 8– głosów 

- przeciw- 0- osób 

- wstrzymały się – 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XIV/ 184/2012 stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu VI.6.  Podjęcie w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Trzcińsko-Zdrój na lata 2012-2021(druk XIV/185/2012) 
 

Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- wynika to z uchwały 

wcześniejszej zmianie uległy wydatki wieloletnie jest to zmiana dochodów i wydatków, oraz 

zmienia się kwota długu na lata kolejne. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 
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Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 8– głosów 

- przeciw- 0- osób 

- wstrzymały się – 2- osoby 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XIV/ 185/2012 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu/ 

 

 

 

Do punktu VI.7.  Podjęcie w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

(druk XIV/186/2012) 
Projekt uchwały przedstawił skarbnik Gminy pan Ryszard Makuchowski- uchwała jest konieczna 

do przeprowadzenia procedury przetargowej i jest to finansowanie planowanego deficytu. Spłata 

nastąpi w latach 2013 do 2021 

 

Przewodniczący obrad- Otwieram dyskusje czy są pytania? 

 

Nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący obrad- proszę o stanowisko komisji budżetu. 

 

Przewodniczący komisji budżetu pan Robert Kowalski- odpowiedział, że była pozytywna opinia 

komisji. 

 

Przewodniczący obrad- odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 

 

- za- 8– głosów 

- przeciw- 2- osób 

 

Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została podjęta większością głosów. 

 

/Uchwała Nr XIV/ 186/2012 stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu/ 

 

 

Do punktu VII. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
Przewodniczący obrad- odpowiedzi na wszystkie interpelacje zostały udzielone na poprzedniej 

sesji. 
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Do punktu VIII. Wolne wnioski i informacje. 
Radny pan  Marek Rutka-  chciałem poinformować że jesteśmy po wyborach członków koła PSL 

w naszej Gminie mamy tu 42 członków wybrane zostały władze powiatowe.   

 

Mieszkaniec Gogolic pan Marek Ruczkowski- cofnę się do tego co mówił pan radny Rutka nie 

jest to woda tylko ścieki i czy chce pan to wszystko wpuścić do jeziora nie wygląda to pięknie z 

informacji. Z informacji od pana Dyrektora Zachodniopomorskiego Inspektoratu Ochrony 

Środowiska dowiedziałem, się, że Gmina dostała nakaz uprzątnięcia tego. Kiedy to nastąpi. 

 

Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- odpowiedzi udzielimy na piśmie. 

 

Mieszkaniec Trzcińska pan Franciszek Sidorczuk- chciałem by pan Przewodniczący odczytał 

pismo od Pani Pepel było to skierowane do Pana i za pana pośrednictwem miało zostać to 

przesłane do Zachodniopomorskiego Sądu Administracyjnego. Ja byłem zbulwersowany tym co 

usłyszałem ze odpowiada Urząd a nie odpowiada Burmistrz ale Urzędem kieruje Burmistrz. 

Kolejna sprawa dotyczy policji, która zwróciła się do tego żeby zlikwidować policje w Trzcińsku-

Zdroju podobnie jak stało się z poczta a dzisiaj doczekaliśmy się tego, ze poczta dzisiaj jest filia i 

ogranicza to dodatkowe zadania związane z poczta a np. jest to odbieranie pieniędzy w związku z 

przekazami elektronicznymi. Jeśli bez krwi oddaliście państwo, ze powoli nam się likwiduje 

wszystko na początku to była kolej i jeśli wy bez walki to robicie to jeszcze trochę zostaniemy 

wioską. 

 

Przewodniczący obrad- w tym piśmie nie ma mowy o likwidacji policji jest dwóch 

dzielnicowych i ten sam skład policji będzie tylko będzie to podlegać pod Chojnę i proszą tylko 

żeby wskazać im pomieszczenie.  

 

Mieszkaniec Trzcińska pan Franciszek Sidorczuk- wszelkiego rodzaju postępowania będą 

prowadzone w Chojnie. Należy tak łatwo nie poddawał tego tematu tam chcą zrobić mieszkanie 

 

Radny pan Marek Rutka- zostanie dwóch policjantów a teraz jest czterech takie sprawy mają 

zawsze jakieś inne dno. Uszczuplamy tu policję. 

 

Przewodniczący obrad- jeśli chodzi o pocztę to Burmistrz i mieszkańcy pisaliśmy pisma petycje i 

na to nie mamy wpływu jest to instytucja która sama o sobie decyduje. 

 

Mieszkaniec Trzcińska pan Franciszek Sidorczuk- nie są to zarzuty pod adresem Burmistrza ale 

również do Radnych i mieszkańców walczcie wszelkimi siłami ja jako mieszkaniec chciałbym aby 

to Trzcińsko było takie jak było.  

 

Więcej wniosków informacje nie zgłoszono. 

 

Do punktu IX. Zakończenie sesji. 
 

O godzinie 14 
35

– Przewodniczący obrad zamknął XIV sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 

za przybycie.  
 

 

 

Protokołowała: 

Sylwia Tyrpa 

 


